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DIARI 

Tan sols quatre catalans, de 20 possibles, han estat elegits 

Girona no tindrà cap representant 
al ple de la federació de Ciclisme 

Atletisme 

Èxit de la 
cursa urbana 
de Vidreres 
VIDRERES (Del nostre corres
ponsal, Pere Parer).— Dintre 
les diferents activitats orga
nitzades pel Club Olímpic Vi
dreres, aquest cap de setma
na, amb motiu de la festa pe
ti ta, destaca la 1 ̂  cursa ur
bana que es desenvolupà diu
menge al matí amb una parti
cipació de 2 1 2 atletes de di
ferents categories. Els ca
rrers Pau Casals i Catalunya i 
les places Lluís Companys i 
Església foren els escenaris 
de la prova. 

Els guanyadors han estat, 
en categoria: 
Caganius benjamins, mascu
lí. 

1 . Raül Vila, Col·legi Mon-
tesori, 1 ' 5 7 " 4 9 6 3 0 me
tres. 2. Àngel Garcia, Col·legi 
Sant Iscle, 1 ' 5 7 " 4 9 " 6 3 0 
metres. 3. Xavier Bancells, 
C. Sant Iscle, 1 ' 5 7 " 4 9 " 
6 3 0 metres. 
Caganius-benjamins, femení 

1 . Lidia Ruz, Col·legi Sant 
Iscle, 2 ' 5 " 4 5 " 6 3 0 metres. 
2. Virgínia Serrano, Sant Is
cle, 2 ' 5 " 4 5 " 6 3 0 metres. 3. 
M^ del Mar Ferrer, Sant Iscle, 
2 ' 5 " 4 5 " 6 3 0 metres. 
Infantil femení 

1 . M^ Rosa Gelma, Col·le
gi Salvador Espriu, 3 ' 4 8 " 9 9 
1.130 metres. 2, Eva Madre-
nys. Col·legi Salvador Espriu, 
3 ' 4 8 " 9 9 1 .130 metres; 3. 
Dana Sala, Salvador Espriu, 
3 ' 4 8 " 9 9 1.130 metres. 
Infantil masculí 

1. Carles Castillo, Col·legi 
Salvador Espriu, 4 ' 1 0 " 18 
1.500 metres. 2 . Isidoro Hi
da lgo , Sa lvador Espr iu , 
4 ' 1 0 " 18 1.500 metres. 3. 
Antoni Escobar, Salvador Es
priu, 4 ' 1 0 " 1 8 1 .500 me
tres. 
Aleví femení 

1 . Fatima Deulofeu, Col·le
gi Sant Iscle, 2 ' 5 6 " 9 0 
1.000 metres. 2 . Anna Mas, 
Sant Iscle, 2 ' 5 6 " 9 0 1.000 
metres; 3. Carme Guadros, 
Sant Iscle, 2 ' 5 6 " 9 0 1.000 
metres. 
Aleví masculí 
1 . Jordi Guera, 3 ' 2 4 " 4 6 
1 .130 metres.- 2 . Josep 
Soms, 3 ' 2 4 " 4 6 1 .130 me
tres. 3. M. Àngel Arroyo, 
3 ' 2 4 " 4 6 1.130 metres. 

Els restants participants 
obtingueren medalla. 

Bàsquet 

El Mifas va 
vèncer els 
bascos 
GIRONA (De la nostra Redac
ció).— El cap de setmana 
passat l'equip gironí MIFAS, 
que juguen a bàsquet en cadi
ra de rodes, deixà amb la cua 
entre cames l'equip basc ja 
que deixaren el marcador en 
4 3 a 21 a favor de casa. 

El partit t ingué lloc a les 6 
de la tarda al pavelló Michelin 
de la ciutat de Vitòria, i es de
senvolupà bastant bé, a ex
cepció dels primers cinc mi
nuts en què els de MIFAS 
semblava que hi feien el son, 
pocs moments després va 
semblar que es despertessin 
tots de cop i no van deixar de 
posar cistelles fins esclafar 
els altres. El màxim enciste-
i ladorfou P. Romero, de Pala
frugell, amb 19 punts; 

GIRONA (De la nostra Redacció) 
Dissabte, segons la normativa 
vigent, s'havien d'haver celebrat 
les eleccions per elegir els repre
sentants del ple federatiu de la 
federació espanyola de Ciclisme 
que el proper dia vint-i-dos de 
desembre elegirà el successor 
del president Lluís Puig. A Giro
na, però, aquestes eleccions no 
es varen portar a terme, ja que 
cap representant no va tramitar 
la seva candidatura. 

Dels vint possibles represen
tants per Catalunya que podrien 
estar entre els 2 2 4 membres 
que componen el ple federatiu 
de la federació Espanyola de Ci
clisme, ara per ara tan sols qua
tre són segurs i corresponen a 
Barcelona. 

Dissabte passat, dia disset, es 
varen celebrar les eleccions i a 
Barcelona, en representació dels 
clubs varen ser quatre els candi
dats que es varen presentar: 
Joan Peirató, per la Unió Ciclista 
de Sants; Francesc Nogueroles, 
per l'Esport ciclista Veterans de 
Catalunya; José Esteban Cruz, 
pel Grup ciclista Santfeliuenc i 
Pere Zamora, per la Unió ciclista 
Hospitalet. Dels 125 clubs que 
tenien dret a vot tan sols 5 0 el 
varen exercir i varen ser Peiretó, 
amb 18 vots; Nogueroles, amb 
14 i Esteban Cruz, amb 10, els 
elegits. 

Tant a l'apartat de corredors 
com al de tècnics no es Va pre-

Pere Mufioz ha volgut ser el portaveu dels problemes del ciclisme gironí al ple federatiu, però la seva candidatura 
va arribar fora de temps i de forma 

sentar cap candidatura ja que la 
que va presentar el corredor olotí 
Pere Muftoz va ser presentada 
fora de temps i de forma i va ser 
desestimada. 

Pel que fa referència als àrbi
tres, tan sols se'n va presentar 
un, Albert Gadea, que en ser 
l'únic va ser elegit automàtica
ment. 

Pel que fa a les altres tres terri
torials catalanes, Girona, Lleida i 
Tarragona, i segons ens comen

taven a la federació catalana a 
Barcelona, «no saben res. Se'ls 
hi va comunicar convenientment 
però sembla que no han fet res í 

dels vint representants catalans 
que podrien anar al ple, tan sols 
els de Barcelona són segurs». 

El català Benasco, favorit inicial 

El volei estatal continua 
sense data d'eleccions 

COL-lEG! OFíClAL . 

TAULA RODONA 
sobre 

ELS PROBLEMES DE LA GESTIÓ 
ECONÒMICA EN ELS PROJECTES 
I EN LA CONSTRUCCIÓ D'OBRES 

HI INTERVINDRAN: 

- President del Consell de Col·legis d'Aparelladors i 
Arquitectes Tècnics de Catalunya. 

- President del Col·legi d'Aparelladors i Arquitectes 
Tècnics de Girona; 

- Representant del Col·legi d'Arquitectes de Catalu
nya, delegació de Girona. • 

- President del Gremi de Promotors Constructors de 
Girona. 

- President de la Unió d'Empresaris de la Construc
ció de Girona. 

- Membres de la Comissió d'Economia de la Cons
trucció del Consejo Superior de Colegios de Apare-
jadores y Arquitectes Técnicos de Espafia. 

LLOC: 
SALA D'ACTES DEL COL·LEGI D'APARELLADORS I 

ARQUITECTES TÈCNICS DE GIRONA 
(Santa Eugènia, 19 "Casa de la Punxa") 

DIA: 

23 DE NOVEMBRE DE 1984 

HORA-: 

A LES 7 DEL VESPRE 

GIRONA (Del nostre col·labora
dor. Àngel Làzaro).— La federa
ció espanyola de Voleibol (FEVB) 
no ha establert la data definitiva 
en què els 4 5 0 membres del ple 
elegiran riou president, una set
mana després d'ajornar les elec
cions. El català Sebastià Benas-
co apareix com al candidat més 
qualificat per obtenir la direcció 
d'una de les federacions estatals 
que ha rebut més acusacions 
d'irregularitats financeres i fun
cionament poc democràtic. 

«El comitè executiu de la 
FEVB desconeix encara la sub
venció econòmica que aportarà 
el Consell Superior d'Esports 
(CSD) i no pot establir, en conse
qüència, el dia en què se celebra
ran les eleccions. La data de l'u 
de desembre és la més probable, 
si bé això no es pot determinar 
amb seguretat», explicà ahir la 
cap del departament de premsa i 
portaveu oficial de la Federació 
Espanyola, Rosa Calvo. 

L'esmentat comitè executiu 
anul·là la data inicial d'elecció 
dos dies abans que es dugués a 
terme (17 novembre). L'absèn
cia del que la Federació Espa
nyola considera «recursos ne
cessaris per a la celebració del 
ple» (7 milions) ha estat la causa 
única de l'ajornament. «El CDS 
— reconegué la portaveu oficial 
de ta FEVB— estableix el mateix 
sistema de subvencions per a to
tes les Federacions ( 5 0 % abans 
i 5 0 % després). El que passa és 

que algunes federacions ho han 
estimat suficient i la nostra no» 
(la FEVB és l'única federació que 
no té data per a l'elecció de pre
sident). 

Els 4 5 0 membres electes del 
ple tindran opció a votar dos 
candidats a la presidència, l'ex-
jugador del Reial Madrid Salesia-
nos i Son Amar, Fèlix Mayoral, i 
el president de la federació cata
lana, Sebastià Benasco. 

La candidatura de l'actual pre
sident de la Catalana compta 
teòricament amb més possibili
tats d'ésser elegida pels 2 3 4 re
presentants dels clubs, 1 35 dels 
jugadors, 41 dels entrenadors i 
4 0 dels àrbitres. Actual vocal de 
la Federació Espanyola, és un 
dels directius espanyols amb 
més capacitat de treball i in
fluències, i ha criticat sempre 
(fins integrar-se a la Federació) 
les irregularitats financeres i la 
seva absència de política de pro
moció. És el líder indiscutible del 
voleibol català, gràcies, sobre
to t , a les subvencions que ha 
aconseguit per a les federacions 
provincials de la Generalitat de 
Catalunya. 

Els representants gironins al 
ple són quatre clubs, (Olot, Giro
na, AVAP i La Salle), tres juga
dors (Ramon Calderón, Carina 
Briz i Javi Piqueres) i un àrbitre 
(Manel Jerez), que varen ésser 
elegits de manera irregular (sen
se votació i fora del termini re
glamentari). 

A J U N T A M E N T 
DE 

L L A N Ç À 
(ALT EMPORDÀ) 

ANUNCI C O N C U R S SUBHASTA 
Objecte de! contracte: Construcció Edifici Serveis primera fase tipus licita

ció; milions, 18.698.003,-; termini d'execucció, 8 mesos. Presentació pliques 
a oficines municipals, de 10 a 13'30, fins el dia 30 d'aquest mes. Altres detalls, 
anunci publicat en el butlletí oficial de la província del dia 23/10/84. 

Llançà, el 15 de novembre de 1984 , , . , 
L Alcalde 
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